正面情绪绪必背一：感动

一、满级词汇

be moved to tears 感动得落泪

thank sb from the bottom of one’s heart 从心底感谢某人

can’t thank sb more/enough for doing sth对某人做了某事感激不尽

owe/give credit to sb; 归功于某人

be overwhelmed with excitement and gratitude 感激万分

a warm current rise in one’s heart 一股暖流涌上心头

express one’s thanks/ gratitude/ appreciation to表达......的感激

appreciate sb for sth;因某事感激某人

shed tears of gratitude 流下感激的泪水have a deep gratitude towards 对……深怀感激　

with gratitude/appreciation 感激地

owe sb. a lot/a great deal 非常感激某人

be deeply moved/touched by ... 被……深深感动

be touched beyond words被感动得说不出话来

二、满分金句必背

1. Beaming a warm smile at him, I gave him a big hug the moment I saw him. We chatted happily on the way to the airport. I told him that thanks to his generosity and timely help, everything had gone smoothly.

我对他露出了温暖的微笑，一见到他就给了他一个大大的拥抱。我们在去机场的路上愉快地聊了起来。我告诉他，多亏了他的慷慨和及时的帮助，一切都很顺利。

2.A feeling of gratitude washed over me as I heard his words. 我听到他的话，心里一种感激之情。

3.His boundless generosity moved us deeply. 他的无限的慷慨深深地感动了我们.

4.After hearing the explanation, Bernard was overwhelmed with excitement and gratitude.

听到这个解释后，伯纳德激动万分，感激万分。

5.Tears filling her eyes, she offered her heart gratitude. 她热泪盈眶，表示衷心的感谢。 

6.So thrilled was she that she threw herself at Ali. “Thank you! Ali.” Tears of joy welled up their eyes as the brother and sister hugged tightly together. 

她激动得向阿里扑去。“谢谢你!阿里。”喜悦的泪水涌了出来。兄弟姐妹紧紧拥抱在一起时。

7.Touched immensely, we failed to utter a single word, tears blurring our eyes. 

感动无比，我们一句话也说不出来，泪水模糊了双眼。

8.Deeply moved, I thanked him again. 我深为感动，再次向他表示感谢。

三、满分段落必背：感动

The next day we remembered the brand-new tent we had brought with us. We decided to camp along the river. The views on the journey were surprisingly beautiful, a wave of excitement taking hold of Mom. Every time we got to a new place, Mom could hardly contain her excitement, and would cheer up like a child. She would get off the car, laughing and dancing around with excitement.The moment we arrived at the camping place, letting out a scream of thrill, Mom located a clearing and immediately guided us to pitch the tent. With eyes glittering\twinkling with excitement, we sat on the grass, enjoying the splendid nature.

第二天，我们想起了带来的全新帐篷。我们决定沿着河边扎营。旅途中的景色非常美丽，妈妈一阵兴奋。每次我们到一个新地方，妈妈几乎不能控制她的兴奋，像个孩子一样振奋起来。她会下车，兴奋地笑着跳舞。我们到达露营地点，妈妈激动得尖叫起来。她找到了一片空地，立即引导我们搭帐篷。眼里闪着激动的光芒，我们坐在草地上，享受着灿烂的大自然。

